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Protokoll styrelsemöte via Teams 2023-10-11  
 
Närvarande:  Liz-Beth C Liljeqvist, Sofia Sundkvist, Jan Törnblom, Tina Johansson, 
Jimmie Lundgren Pierre Lago, Agnes Thorlaksdottir, Anki Johansson, Anna-Lena 
Rylander fram till och med § 140, Moa Persson, är med på punkterna 
domarkommittén och rapporterar från specialklubbsmötet 
 

Anmält förhinder:   

 

§136 Mötets öppnande 

Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare 

välkomna. 

§137 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§138 Val av protokolljusterare 

 Agnes Thorlaksdottir valdes till att jämte ordförande justera protokollet. 

§139 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Godkändes och lades till handlingarna. 

§140 Ekonomisk Rapport 

Kassören går igenom de ekonomiska rapporterna. Vi behöver se över om alla 

rasklubbarna har skickat in rätt antal medlemmar. Rasklubbarna har skickat in sina 

medlemmar via ett formulär. Beslut: Agnes skickar listan till kassören igen så hon 

kan stämma av medlemsantal och vilka som har betalt. Vi skickar en lista till 

Anna-Lena på de klubbar som varit sammarrangörer så betalar hon ut deras 

arvode.  

§141 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  

Ordförande   

Fastställa rutiner för ansökningar om utställning - Vi går igenom de utställningarna 

som vi har ansökt om. Beslut: Sofia skickar en bekräftelse till klubbarna på vilka 

utställningar de ansökt om för 2025 så snart när vi skickat in ansökan till SKK.  

 L
CL

, A
T,

 S
S 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





Inför Fullmäktige, plats, tid och genomförande - Beslut: Vi kommer att ha ett 

digitalt fullmäktige 2024. Det blir den lördagen den 23/3. Sofia mailar ut detta till 

rasklubbarna.  

Rapport från KF – Liz-Beth går igenom vad som sas på KF. SDHK kommer att vara 

med i en arbetsgrupp för att jobba vidare med frågan om felfärgade hundar. Första 

mötet är på SKK den 27/10.    

Vice ordförande - Inget att rapportera. 

Sekreterare  

Se under skrivelse  

Brakykommittén -Inget att rapportera.  

Rasklubbsrådgivningskommittén 

Några klubbar har fått nya sammansättningar pga. att ordförande och andra 

styrelsemedlemmar har avgått. För att se aktuell styrelse rekommenderar vi att alltid 

gå in på rasklubbens hemsida.   

Rasklubbsmötet 6/9 - Det var ett bra möte där det efterfrågades mer information från 

SDHK. Ordförande kommer att skicka information fortlöpande till rasklubbarna som de 

publicerar på sin hemsida och ev. medlemstidningar.  

Kommittén för Avel och hälsa 

Liz-Beth har haft kontakt med Sveland och de ska göra en sammanfattning på de 10 

dyraste åkommor som de betalar ut ersättning för. De kommer att skicka denna till 

oss och de är villiga att komma och informera oss om detta, förslagsvis skulle de 

kunna komma på vår planeringshelg. De är sedan villiga att göra webbinar som vi 

kan erbjuda våra medlemmar.  

Utställningskommittén 

Rasspecialer i samband med jubileet i Eskilstuna - Ok att flytta minigruppens 

utställningar till lördagen den 24/8. Det skulle vara bokat 24–25/8 på Eskilstuna BK 

men det är bara bokat den 25/8. Domarna till jubileet diskuteras, det är få som 

kommer att kunna delas med rasklubbarna. Beslut: Tina kollar med Eskilstuna BK 

om vi kan vara där även den 24/8.   

Västar/namnskyltar - Beslut: Agnes undersöker att ta fram ett band som 

funktionärer kan ha på våra utställningar.  

Prisbordet – Vi diskuterar det prisbord som SDHK har. Inga förändringar i dagsläget 

med tanke på vår ekonomi.  

Domarkommittén 

2024 är helt klart nu.  För 2025 är fyra utställningar helt klara.  Beslut: Vi bestämmer 

att vi inte ansöker om utställning i Piteå 2025 då det inte finns möjlighet att dela 

flera domare med länsklubben. Vi lägger till Tågarp 15/9 istället.    
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EDS 2026 - Beslut: Sofia skickar ut ett brev till rasklubbarna om att vi kommer att 

ha en utställning i samband med EDS och vi vill ha in förslag på domare senast 

23-12-01. 

Sponsorkommittén  

Fodersponsor 2024 - Liz-Beth har varit i kontakt med vår fodersponsor. De har inga 

andra säckar än 2 kg som de kan erbjuda. Beslut: De undrar om vi vill ha ett 

podium och det säger vi nej till och meddelar (12/10) att vi inte vill fortsätta vårt 

samarbete med Monster som sponsor eftersom en majoritet av styrelsen inte 

anser att sponsringen är tillräckligt omfattande. 

Anki har pratat med en foderleverantör om vad de skulle kunna sponsra med. En påse 

på 4 kg till vinnaren och godispåsar till övriga BIS- vinnare och presentkort till alla BIS-

vinnare. Beslut: Majoritet av styrelsen är för ett byte av fodersponsor till 2024. 

Liz-Beth skriver avtal med den nya sponsorn.   

Pierre har inte fått svar från de som han har varit i kontakt med.  

 PR, Info och IT – Inget att rapportera.  

Arbetsgruppen för domarkonferens 2024 

Beslut från DK – Vi har fått godkänt att ställ in vår domarkonferens 2024 och istället 

göra digitala domarkonferenser för de ansökta raserna under 2024 och början av 2025.   

BPH-kommittén 

BPH-kommittén kommer nu åt SharePoint och kommer att lägga sin info där. De har 

börjat få in ansökningar för de bidrag som SDHK betalar ut.  

§142 Skrivelser och ärenden 

  

Diarienr Beskrivning Kommentar 

2023-0187 

  

  

Utökning av rasregister, Jeanett Lemmeke, Phalène Beslut: Att godkänna 

ansökan, Sofia skickar in till 

SKK 

2023-0272 Utökning av rasregister Michael Ganzer Beslut: Att godkänna 

ansökan, Sofia skickar in till 

SKK.  

2023-0277 Mail från medlem  Beslut: Sofia svara att vi tagit 

del av informationen.  

  BPH på hemsidan  Beslut: Sofia mailar till Helen 

och se om hon kan lösa detta.  

2023-0278 Rasstandard för mops  MO skickar in nästa vecka till 

SDHK 
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2023-0282 Rasstandard för FBK Beslut: Vi håller med i det 

som FBK har svarat och Sofia 

skickar in deras svar till SKK.  

  Frågor om minigruppen  Beslut: Liz-Beth skickar till 

Per-Inge för att få svar.  Sofia 

svarar rasklubben att vi 

sammanställer uppgifterna 

och återkommer.    

 2023-0073 Dispensregistrering Bichon havanais  För kännedom, rasklubben är 

meddelad.  

  Monter My dog SDHK  Beslut: SDHK kommer inte 

att ha en monter på MyDog.  

  FBK vill göra en film om RFG-S test Beslut: Sofia svara FBK, Idén 

är bra men vi vil gärna se 

filmen och be dem skicka den 

till Moa och Anki.  

 

 §143 Övriga ärenden 

Styrelsehelg i Småland 18–19/11 - Pierre skickar ut ett informationsbrev och fixar 
mat till helgen. Liz-Beth gör program för helgen. 

Rapport från specialklubbsmöte- Moa rapporterar att det kommer att göras en 

gemensam skrivelse till CS om avelskommitténs sammansättning och arbete. Det 

kommer också att skickas en skrivelse om genomförandet av KF. Nästa möte 

kommer att bli i början på december och det kommer också jobba för att få till ett 

samarbete med länsklubbarna.   

 

§144 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 

Diskussion om denna punk på dagordningens vara eller inte vara.  

§145 Nästa möte: 18–19/11 i Småland 

§146 Mötets avslutande 

Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 

avslutat.   

  

  

  

Signeras digitalt via min.ebox.nu    

Liz-Beth C Liljeqvist, Ordförande  Sofia Sundkvist, vid protokollet    

    

Agnes Thorlaksdottir, justerare   
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Protokoll styrelsemöte via Teams 2023-10-11  
 
Närvarande:  Liz-Beth C Liljeqvist, Sofia Sundkvist, Jan Törnblom, Tina Johansson, 
Jimmie Lundgren Pierre Lago, Agnes Thorlaksdottir, Anki Johansson, Anna-Lena 
Rylander fram till och med § 140, Moa Persson, är med på punkterna 
domarkommittén och rapporterar från specialklubbsmötet 
 


Anmält förhinder:   


 


§136 Mötets öppnande 


Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare 


välkomna. 


§137 Godkännande av dagordning 


Dagordningen godkändes. 


§138 Val av protokolljusterare 


 Agnes Thorlaksdottir valdes till att jämte ordförande justera protokollet. 


§139 Genomgång av föregående mötesprotokoll 


Godkändes och lades till handlingarna. 


§140 Ekonomisk Rapport 


Kassören går igenom de ekonomiska rapporterna. Vi behöver se över om alla 


rasklubbarna har skickat in rätt antal medlemmar. Rasklubbarna har skickat in sina 


medlemmar via ett formulär. Beslut: Agnes skickar listan till kassören igen så hon 


kan stämma av medlemsantal och vilka som har betalt. Vi skickar en lista till 


Anna-Lena på de klubbar som varit sammarrangörer så betalar hon ut deras 


arvode.  


§141 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  


Ordförande   


Fastställa rutiner för ansökningar om utställning - Vi går igenom de utställningarna 


som vi har ansökt om. Beslut: Sofia skickar en bekräftelse till klubbarna på vilka 


utställningar de ansökt om för 2025 så snart när vi skickat in ansökan till SKK.  







Inför Fullmäktige, plats, tid och genomförande - Beslut: Vi kommer att ha ett 


digitalt fullmäktige 2024. Det blir den lördagen den 23/3. Sofia mailar ut detta till 


rasklubbarna.  


Rapport från KF – Liz-Beth går igenom vad som sas på KF. SDHK kommer att vara 


med i en arbetsgrupp för att jobba vidare med frågan om felfärgade hundar. Första 


mötet är på SKK den 27/10.    


Vice ordförande - Inget att rapportera. 


Sekreterare  


Se under skrivelse  


Brakykommittén -Inget att rapportera.  


Rasklubbsrådgivningskommittén 


Några klubbar har fått nya sammansättningar pga. att ordförande och andra 


styrelsemedlemmar har avgått. För att se aktuell styrelse rekommenderar vi att alltid 


gå in på rasklubbens hemsida.   


Rasklubbsmötet 6/9 - Det var ett bra möte där det efterfrågades mer information från 


SDHK. Ordförande kommer att skicka information fortlöpande till rasklubbarna som de 


publicerar på sin hemsida och ev. medlemstidningar.  


Kommittén för Avel och hälsa 


Liz-Beth har haft kontakt med Sveland och de ska göra en sammanfattning på de 10 


dyraste åkommor som de betalar ut ersättning för. De kommer att skicka denna till 


oss och de är villiga att komma och informera oss om detta, förslagsvis skulle de 


kunna komma på vår planeringshelg. De är sedan villiga att göra webbinar som vi 


kan erbjuda våra medlemmar.  


Utställningskommittén 


Rasspecialer i samband med jubileet i Eskilstuna - Ok att flytta minigruppens 


utställningar till lördagen den 24/8. Det skulle vara bokat 24–25/8 på Eskilstuna BK 


men det är bara bokat den 25/8. Domarna till jubileet diskuteras, det är få som 


kommer att kunna delas med rasklubbarna. Beslut: Tina kollar med Eskilstuna BK 


om vi kan vara där även den 24/8.   


Västar/namnskyltar - Beslut: Agnes undersöker att ta fram ett band som 


funktionärer kan ha på våra utställningar.  


Prisbordet – Vi diskuterar det prisbord som SDHK har. Inga förändringar i dagsläget 


med tanke på vår ekonomi.  


Domarkommittén 


2024 är helt klart nu.  För 2025 är fyra utställningar helt klara.  Beslut: Vi bestämmer 


att vi inte ansöker om utställning i Piteå 2025 då det inte finns möjlighet att dela 


flera domare med länsklubben. Vi lägger till Tågarp 15/9 istället.    







EDS 2026 - Beslut: Sofia skickar ut ett brev till rasklubbarna om att vi kommer att 


ha en utställning i samband med EDS och vi vill ha in förslag på domare senast 


23-12-01. 


Sponsorkommittén  


Fodersponsor 2024 - Liz-Beth har varit i kontakt med vår fodersponsor. De har inga 


andra säckar än 2 kg som de kan erbjuda. Beslut: De undrar om vi vill ha ett 


podium och det säger vi nej till och meddelar (12/10) att vi inte vill fortsätta vårt 


samarbete med Monster som sponsor eftersom en majoritet av styrelsen inte 


anser att sponsringen är tillräckligt omfattande. 


Anki har pratat med en foderleverantör om vad de skulle kunna sponsra med. En påse 


på 4 kg till vinnaren och godispåsar till övriga BIS- vinnare och presentkort till alla BIS-


vinnare. Beslut: Majoritet av styrelsen är för ett byte av fodersponsor till 2024. 


Liz-Beth skriver avtal med den nya sponsorn.   


Pierre har inte fått svar från de som han har varit i kontakt med.  


 PR, Info och IT – Inget att rapportera.  


Arbetsgruppen för domarkonferens 2024 


Beslut från DK – Vi har fått godkänt att ställ in vår domarkonferens 2024 och istället 


göra digitala domarkonferenser för de ansökta raserna under 2024 och början av 2025.   


BPH-kommittén 


BPH-kommittén kommer nu åt SharePoint och kommer att lägga sin info där. De har 


börjat få in ansökningar för de bidrag som SDHK betalar ut.  


§142 Skrivelser och ärenden 


  


Diarienr Beskrivning Kommentar 


2023-0187 


  


  


Utökning av rasregister, Jeanett Lemmeke, Phalène Beslut: Att godkänna 


ansökan, Sofia skickar in till 


SKK 


2023-0272 Utökning av rasregister Michael Ganzer Beslut: Att godkänna 


ansökan, Sofia skickar in till 


SKK.  


2023-0277 Mail från medlem  Beslut: Sofia svara att vi tagit 


del av informationen.  


  BPH på hemsidan  Beslut: Sofia mailar till Helen 


och se om hon kan lösa detta.  


2023-0278 Rasstandard för mops  MO skickar in nästa vecka till 


SDHK 







2023-0282 Rasstandard för FBK Beslut: Vi håller med i det 


som FBK har svarat och Sofia 


skickar in deras svar till SKK.  


  Frågor om minigruppen  Beslut: Liz-Beth skickar till 


Per-Inge för att få svar.  Sofia 


svarar rasklubben att vi 


sammanställer uppgifterna 


och återkommer.    


 2023-0073 Dispensregistrering Bichon havanais  För kännedom, rasklubben är 


meddelad.  


  Monter My dog SDHK  Beslut: SDHK kommer inte 


att ha en monter på MyDog.  


  FBK vill göra en film om RFG-S test Beslut: Sofia svara FBK, Idén 


är bra men vi vil gärna se 


filmen och be dem skicka den 


till Moa och Anki.  


 


 §143 Övriga ärenden 


Styrelsehelg i Småland 18–19/11 - Pierre skickar ut ett informationsbrev och fixar 
mat till helgen. Liz-Beth gör program för helgen. 


Rapport från specialklubbsmöte- Moa rapporterar att det kommer att göras en 


gemensam skrivelse till CS om avelskommitténs sammansättning och arbete. Det 


kommer också att skickas en skrivelse om genomförandet av KF. Nästa möte 


kommer att bli i början på december och det kommer också jobba för att få till ett 


samarbete med länsklubbarna.   


 


§144 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 


Diskussion om denna punk på dagordningens vara eller inte vara.  


§145 Nästa möte: 18–19/11 i Småland 


§146 Mötets avslutande 


Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 


avslutat.   


  


  


  


Signeras digitalt via min.ebox.nu    


Liz-Beth C Liljeqvist, Ordförande  Sofia Sundkvist, vid protokollet    


    


Agnes Thorlaksdottir, justerare   


  







 


 


 





		2023-11-16T14:00:21+0000


	



